
Motion till riksdagen 

1989/90: Ub241 
av Sten Svensson (m) 
Musiklinjen i gymnasieskolan 

I årets budgetproposition (prop. 1989/90:100, bil 10, s. 156) behandlas mu

sik linjens utbyggnad inom gymnasieskolan. Linjen finns nu på 17 orter. 

skolöverstyrelsen har föreslagit en utbyggnad med två klasser. Under ja

nuari månad 1990 kommer ett remissarbete angående hela gymnasieskolan 

att avslutas. Ett aktuellt förslag är att slå samman musiklinjen och den este

tiskt-praktiska linjen till en treårig estetisk linje. Med hänsyn till det nyss

nämnda remissarbetet avvaktar regeringen med förslag till utökning av mu

siklinjen. 

Vad som däremot inte framgår av budgetpropositionen är att det finns en 

väl utbyggd musikutbildning vid sidan av gymnasieskolan. 

38 folkhögskolor har någon form av särskild musik verksamhet, ofta i form 

av en musiklinje, som omfattar 1-3 år. Det är en utbildning av hög kvalitet 

och med spridning över hela landet. I förberedelsearbetet till den nya tre

åriga gymnasieskolan nämndes folkhögskolan som ett lämpligt alternativ för 

den gymnasiala musiklin j en, när det gällde att förlänga utbildningen med ett 

år. 

Musikutbildningen är mycket kostsam. Den kräver en god utrustning i 

form av instrument, där eleven måste kunna öva individuellt. Lektionssalar 

måste kompletteras med övningsrum. Det är därför viktigt att utnyttja de 

resurser som folkhögskolorna utgör inom musikutbildningen, när planerna 

på en treårig musiklinje inom gymnasieskolan skall realiseras. Vad som här 

anförts måste beaktas av regeringen i den fortsatta beredningen av ärendet. 

Riksdagen bör därför göra ett uttalande med denna innebörd. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om att utnyttja den resurs folkhögskolan utgör, när det 

gäller utbyggnaden av gymnasieskolans musiklinje. 

Stockholm den 23 januari 1990 

Sten Svensson (m) 
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